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اگرچه ممکن است سوژه فکری خیلیها مسئله انتخابات سال آینده باشد اما دولت خیلی مشغولتر از این حرفهاست و ما
خیلی گرفتاریم و مسائل مهمتری داریم. نمی دانم گناه کردیم که نیم ساعت با جوانان عزیز حزب اعتدال و توسعه صحبت

کردیم؟

سخنگوی دولت:  

به گزارش اسپادانا، محمد باقر نوبخت در حاشیه جلسه امروز هیات دولت با تاکید بر این که انتظار داریم حقوق ملی ما که از
سوی نمایندگان جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات 5+1 در حال انجام است، پیگیری شود گفت: سرنوشت کشورمان را هیچ

گاه به نتیجهی مذاکرات گره نزدهایم و برای هر شرایطی غیر از نتیجه مذاکرات هستهای برنامه ریزی داریم و البته امیدواریم
با پشتیبانی ملت بزرگ و منطق تیم مذاکره کننده هستهای بتوانیم این مشکل را هم از پیش پای مردم برداریم. سخنگوی دولت

در ادامه سخنان خود در پاسخ به سوال یکی از خبرنگاران که درباره ورود زودهنگام دولت به انتخابات آینده پرسید، گفت:
نمیدانم چه اقدامی صورت گرفته که چنین بحثی پیش آمده است. جوانان حزب اعتدال و توسعه در یک گردهمایی من را دعوت

کردند و من در آنجا راجع به کشور صحبت کردم. وی گفت: من اظهارات یک سری از نمایندگان را می شنوم و می خواهم
بگویم که نمایندگان محترم باید حواسشان جمع باشد و حرف خلاف قانون را مطرح نکنند و تهمتی نزنند. اصلا جایگاه نمایندگی

چنین موضوعاتی را ایجاب میکند البته همین الان هم ممکن است این موضوعات که مطرح می کنم سوژه شود اما حل
مشکلات کشور برای ما فراتر از اینهاست. خبرنگاری از سخنگوی دولت در مورد اظهارات اخیر وزیر کشور با محوریت پول

کثیف سوال کرد که وی در این باره گفت: من از خود ایشان دعوت میکنم تا در این باره توضیحاتی ارائه دهند و با شما
صحبت کنند. خبرنگار دیگری در مورد نظر دولت در راستای موضوع ممنوع التصویر بودن رییس دولت اصلاحات سوال کرد که

وی در اینباره گفت: در این مورد باید بگویم که من این موضوع را از سخنگوی محترم قوه قضاییه حضرت حجت الاسلام و
المسلمین اژهای شنیدهام که ایشان شخصیت قانونمندی است و اگر مطلبی بگوید حتما مستند قانونی دارد. خبرنگاری پرسید

گفته شده که شورای عالی امنیت ملی در این باره نظر دادند و آیا آقای روحانی به عنوان رئیس شورا موافق این موضوع
بودند نوبخت در این باره گفت: من هم عضو این شورا هستم و به خاطر ندارم در جلسهای مصوبهای در این مورد داشته

باشیم بنابراین مسئله مطرح شده با موضوعاتی مرتبط میشود که سخنگوی قوه قضاییه بیان فرمودند.
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